
Protokół nr V/2019 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 24-01-2019 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:20) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 14 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych, sołtysów i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy.  Na 
podstawie listy obecności stwierdził kworum i przystąpił do odczytania porządku obrad. 

 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj NIE 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Głosowanie nad wnioskiem o wprowadzenie uchwały nr V/32/19 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 



Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pan wójt Arkadiusz Guba, który poprosił o wprowadzenie uchwały nr V/32/19 w sprawie 
dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody Gminy Sieciechów 
instrumentem płatniczym. Pan Przewodniczący przyjął wniosek Pana Wójta i zarządził jego 
przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 15 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Wniosek o wprowadzenie zmian do 
porządku obrad został przyjęty. 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad uchwały nr V/32/19 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji stałych z prac komisji. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 
7. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
8. Odpowiedź Wójta na wnioski złożone na poprzedniej sesji. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2019 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rady Gminy na 2019 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sieciechów w 

Zgromadzeniu „Związku Gmin Ziemi Kozienickiej”. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania 

placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych, 
znajdujących się na terenie Gminy Sieciechów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/220/18 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 29 czerwca 2018 r. dotyczącej ustalenia maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży 
napojów alkoholowych oraz ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Sieciechów. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2019. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 

dochody Gminy Sieciechów instrumentem płatniczym 
16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie obrad. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 



Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Pan Przewodniczący poinformował, że rada miała możliwość zapoznania się z treścią 
protokołu. Uwag do co do treści protokołu nie zgłoszono, więc  Pan Przewodniczący 
zarządził  jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem protokołu 
głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Protokół z sesji IV 
został przyjęty jednogłośniee. 

Ad. 5 Sprawozdanie przewodniczących komisji stałych z prac komisji 

Notatka: 

Swoje sprawozdanie przedstawili:  

- Pan Przewodniczący komisji Rewizyjnej Piotr Bieniarz, poinformował, że komisja odbyła 
swoje posiedzenie w dniu 22.01.2019 r. o godz. 13.00. Komisja omawiała plan pracy na 2019 
r. gdzie komisja nie proponuje żadnych zmian, oraz omawiała projekty uchwał na sesję. W 
sprawach różnych poruszyła następujące sprawy: budowa świetlicy w Słowikach, 
bezpieczeństwo przy Drodze Krajowej nr 48, chodzi o budowę chodnika dla pieszych i 
oświetlenia. Następnie omówiono problem wywozu popiołu na PSZOK, gdzie nie wszyscy 
mają możliwość dowieźć ten popiół, chodzi głównie o osoby starsze, oraz stworzenie punktu 
informacyjnego dla osób starszych w miejscowości Zajezierze, które nie mają możliwości 
dojechać do Sieciechowa.  

- Pan Przewodniczący komisji Budżetu i Gospodarki Gminy Marek Chołuj, który 
poinformował, że komisja odbyła swoje posiedzenie dnia 21.01.2019 r. o godz. 13.00. 
Komisja omawiała plan pracy na 2019 r. gdzie komisja nie proponuje żadnych zmian, oraz 
omawiała projekty uchwał na sesję, gdzie również nie wniosła żadnych uwag. W sprawach 
różnych poruszono temat komunikacji do Dęblina. Ponadto omawiano problem podwyżki, 
której następstwem jest wypisywanie ilości osób z gospodarstw domowych.   

-  Pan Przewodniczący komisji Ogólnospołecznej Henryk Abramczyk, który poinformował, 
ze posiedzenie komisji odbyło się w dniu 23.01.2019 r. o godz. 13.00. Tematem komisji było 
omówienie  planu pracy komisji Ogólnospołecznej na2019 r. oraz projektów uchwał na sesję. 
Komisja nie wnosi żadnych zmian. Tematem posiedzenia komisji było omówienie 
planowanych imprez masowych i patriotycznych w 2019 roku: 15 sierpnia obchody rocznicy 
forsowania Wisły przy pomniku Kaprala Okurzałego, 25 sierpnia planowane są dożynki 
powiatowe w Gminie Sieciechów, w trzecią niedzielę września upamiętnienie 28 PAL-u. W 
Październiku uroczystości patriotyczne w Kępicach z okazji rocznicy pacyfikacji wsi Kępice, 
oraz w grudniu organizacja wigilii gminnej. W lutym Komisja Ogólnospołeczna na wniosek 
jednej z mieszkanek Sieciechowa planuje wyjazd od budynku socjalnego w Zajezierzu, aby 



obejrzeć mieszkania socjalne. W marcu komisja planuje wyjazd do Komisariatu Policji w 
Gniewoszowie w związku z tematem bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
Gminy Sieciechów. W maju Komisja proponuje ogłosić konkurs dla mieszkańców na 
najładniejsze podwórko, gdzie należy na nagrody zaplanować około 11 000 zł. We wrześniu 
rozstrzygnięcie konkursu. W październiku spotkanie z dyrektorami szkół, w listopadzie 
ustalenie stawek podatkowych na rok 2020, oraz w grudniu przyjęcie budżetu na rok 2020. 

Ad. 6 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów w okresie między sesjami 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie z pracy w 
okresie między sesjami:  

− Udział w konferencji z okazji 10 rocznicy powstania  LGD Puszcza Kozienicka;  
− Rozliczenie samochodu pożarniczo-gaśniczego dla OSP Sieciechów;  
− Udział w pracach komisji do spraw bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w 

Kozienicach;  
− Podpisanie umowy na odbiór odpadów komunalnych;  
− Podpisanie umowy na odbiór padłych zwierząt (1 szt. = 200 zł + VAT);  Złożenie 

wniosku o dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego na przebudowę drogi 
Mozolice Małe, Głusiec-Występ i Głusiec;  

−  Udział w konkursie kolęd i pastorałek w ZSP Zajezierze;  
− Kolejny raz rozdano paczki żywnościowe dla potrzebujących mieszkańców. 

Ad. 7 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

Notatka: 

W tym punkcie głos zabrali:  Pan Henryk Abramczyk, który zgłosił trzy wnioski:  
1) o rozpoczęcie procedury zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla 
miejscowości Sieciechów;  
2) o ogłoszenie konkursu dla mieszkańców na najładniejsze podwórko, gdzie należy na 
nagrody zaplanować około 11 000 zł.   
3) o wyregulowania zegarów oświetlenia ulicznego, aby zapalały się i gasiły o jednakowej 
godzinie w całej gminie. 

Ad. 8 Odpowiedź Wójta na wnioski złożone na poprzedniej sesji 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który udzielił odpowiedzi na wnioski złożone w czasie 
dwóch poprzednich sesji. W sprawie wniosku Henryka Abramczyka odnośnie transportu 
zbiorowego, obecnie trwają uzgodnienia nowego rozkładu jazdy do Dęblina, natomiast 
przedsiębiorca prywatny oczekuje na decyzje Wojewody w sprawie pozwolenia na 



przedłużenie trasy do Dęblina. W sprawie wniosku Henryka Abramczyka o podjęcie 
natychmiastowej interwencji przystanku autobusowego w Sieciechowie przy skręcie w 
kierunku Łojów. Przystanek jest już przykryty, natomiast w okresie letnim będzie 
pomalowany i zamontowana ławka i posadzka. W sprawie wniosku Henryka Abramczyka o 
uprzątniecie terenu przy sklepie w Sieciechowie, zostało skierowane pismo do właściciela 
sklepu. W sprawie wniosku Moniki Krawczyk o zakupienie i zamontowanie koszy na śmieci, 
do końca marca kosze będą zamontowane. W sprawie wniosku Henryka Abramczyka o 
wykonanie kosztorysu na przeniesienie przedszkola do szkoły. Zgłosiła się jedna firma, gdzie 
sam projekt i kosztorys to kwota około 60 000 zł. Kwota z kosztorysu to około milion zł. W 
sprawie wniosku Henryka Abramczyka o zaplanowanie spotkania z przedstawicielami firmy 
medycznej ELTERMED pan Wójt poinformował, że obecnie nie jest to możliwe, ponieważ 
Pani Prezes przebywa w sanatorium. W momencie, kiedy wróci z pewnością dojdzie do 
spotkania. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który stwierdził, że faktycznie zakres prac 
zgłoszony przez dyrektora jest zbyt duży, może  jest możliwość zmniejszenia zakresu prac, 
należy się nad tym zastanowić. 

Ad. 9  Podjęcie uchwały  nr V/26/19 w sprawie planu pracy Rady Gminy na 
2019 rok 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr  V/26/19 w sprawie planu pracy Rady Gminy na 2019 rok odczytał Pan 
Przewodniczący Stanisław Potyra. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pan 



Przewodniczący zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr V/26/19 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 10  Podjęcie uchwały nr V/27/19 w sprawie planu pracy Komisji Rady 
Gminy na 2019 rok 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr  V/27/19 w sprawie planu pracy Komisji Rady Gminy na 2019 rok odczytał 
Pan Przewodniczący Stanisław Potyra. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pan 
Przewodniczący zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr V/27/19 została przyjęta jednogłośnie. Następnie Pan Przewodniczący zarządził 
przerwę w obradach. Po przerwie obrady wznowiono. 

Ad. 11 Podjęcie uchwały nr V/28/19 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 
Gminy Sieciechów w Zgromadzeniu „Związku Gmin Ziemi Kozienickiej" 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 



Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Stanisław Potyra, który w skrócie omówił projekty uchwał w celu 
informacyjnym, tak aby sołtysi mieli wiedzę na temat uchwał. Następnie treść uchwały nr 
V/28/19 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sieciechów w Zgromadzeniu 
„Zwi ązku Gmin Ziemi Kozienickiej” odczytała Pani Monika Krawczyk. Do treści uchwały 
uwag nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu 
udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych 
i wstrzymujących nie było. Uchwała nr V/28/19 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 12 Podjęcie uchwały nr V/29/19 w sprawie ustalenia dni i godzin 
otwierania oraz zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów 
gastronomicznych i usługowych, znajdujących się na terenie Gminy 
Sieciechów. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 



Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr V/29/19 w sprawie ustalenia dni i godzin otwierania oraz zamykania 
placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i usługowych, znajdujących się 
na terenie Gminy Sieciechów odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag 
do uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr V/29/19 została przyjęta jednogłośnie 

Ad. 13 Podjęcie uchwały nr V/30/19 w sprawie zmiany uchwały nr 
XLIV/220/18 Rady Gminy Sieciechów z dnia 29 czerwca 2018 r. dotyczącej 
ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, 
zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych oraz 
ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych na terenie 
Gminy Sieciechów. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 



Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr V/30/19 w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/220/18 Rady Gminy 
Sieciechów z dnia 29 czerwca 2018 r. dotyczącej ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych, zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów 
alkoholowych oraz ograniczeń w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych na 
terenie Gminy Sieciechów odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. Uwag do 
uchwały nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr V/30/19 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 14 Podjęcie uchwały nr V/31/19 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na rok 2019 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 



Głos zabrał Pan Stanisław Potyra, który poprosił o wyjaśnienie zmian w budżecie Panią 
Skarbnik Halinę Wronę. Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała, ze zmiany w 
budżecie są związane z wprowadzeniem przez Wody Polskie opłat za korzystanie z wód 
podziemnych. Roczna kwota opłaty to około 30 000 zł. i taką kwotę należy zaplanować. 
Dodatkowo w załączniku nr 2 w dziale Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska należy 
zaplanować karę, jaką gmina poniosła za nie uzyskanie poziomu recyclingu w 2017 roku. 
Umowa z firmą która odbierała odpady jest tak skonstruowana, że karę za nie osiągnięcie 
recyclingu będzie ponosić firma odbierająca odpady. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, 
który prosi o zakupienie worków na popiół, bo mieszkańcy nie dysponują workami, które są 
dość mocne i nie będą się rozrywać. Poprosił również, aby uruchomić dwa racy w roku odbiór 
popiołu do mieszkańców. Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław potyra, który odczytał 
treść uchwały nr V/31/19 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 2019 rok i 
zarządził jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały 
głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr V/31/19 
została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 15 Podjęcie uchwały nr V/32/19 w sprawie dopuszczenia zapłaty 
podatków i opłat stanowiących dochody Gminy Sieciechów instrumentem 
płatniczym 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

Notatka: 

Treść uchwały nr V/32/19 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 
dochody Gminy Sieciechów instrumentem płatniczym odczytał Pan Przewodniczący 
Stanisław Potyra. Uwag do uchwały nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jej 



przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Uchwała nr V/32/19 została 
przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 16 Sprawy różne 

Notatka: 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Bieniarz i poinformował, że 
planowana jest przebudowa drogi nr 48 która jest na etapie projektowania, który zgłosił 
propozycję, aby na przyszłych komisjach zastanowić się, co radni chcieliby zaplanować przy 
drodze krajowej 48 i zgłosić te inwestycje. Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który 
zadeklarował, że wybierze się do Zarządu Dróg Krajowych do Zwolenia. Głos ponownie 
zabrał Pan Piotr Bieniarz, który zaapelował, aby uruchomić zbiurkę popiołu od mieszkańców. 
Pan Bieniarz zabrał głos w sprawie wniosku o dyżur pracownika gminy w Zajezierzu. W 
nawiązaniu do wnioski Pan Wójt stwierdził, że nie jest pewien, czy ten pomysł zda egzamin, 
bo każdy pracownik urzędu merytorycznie jest odpowiedzialny za inne sprawy, więc ciężko 
będzie tą spraw zrealizować. Wniosek być może jest zasadny, ale ciężko go będzie w 
praktyce spełnić, należy się nad tym zastanowić. Pan wójt zapewnił, że jeżeli faktycznie 
osoba nie ma możliwości dojechania, to pracownik merytorycznie odpowiedzialny może 
dojechać. Glos zabrał Pan Ryszard Kupis, który poinformował, że złożył wniosek o 
zaplanowanie w Budżecie Gminy na 2019 rok kwoty 50 000 zł. z przeznaczeniem na 
dofinansowanie budowy świetlicy wiejskiej w Słowikach. Ponieważ wniosek do LGD złoży 
Stowarzyszenie, to jest szansa na 150 000 zł. Koszt  budowy świetlicy to kwota około 200 
000 zł. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zabrał głos w sprawie drogi Krajowej nr 
48, gdzie w Sieciechowie jest wiele mankamentów związanych z chodnikiem, oraz 
odwodnieniem, więc we wniosku do GDDKiA należy uwzględnić. Głos zabrał Pan Wójt, 
który zapytał radę i sołtysów, co sądzą na temat wniosku Pana Abramczyka o ogłoszenie 
konkursu na najładniejsze podwórko. W dyskusji głos zabrali sołtysi, którzy zapytali, czy 
gminę na to stać i nie wszyscy mieszkańcy mają czas. Pan Wójt zaproponował, aby 
ograniczyć się tylko do trzech miejsc w skali gminy. Głos zabrała Pani Justyna Pachnia, która  
poinformowała, że w miejscowości Głusiec w roku ubiegłym był w ramach funduszu 
sołeckiego ogłoszony taki konkurs i cieszył się dużym zainteresowaniem mieszkańców. Głos 
zabrała Pani Monika Krawczyk, która zapytała o środki z LGD, to znaczy ile i na co Gmina 
pozyskała środki. Głos zabrał Pan wójt, który poinformował, że w latach 20110 2014 był w 
radzie LGD i wtedy gmina złożyła tylko jeden wniosek, natomiast w latach 2014/2019 tę 
funkcje pełniła Pani Mirosława Pachocka. Głos zabrała Pani Mirosława Pachocka, która 
poinformowała, że na następną sesję przygotuje materiały na temat dofinansowania. Głos 
zabrał Pan Mirosław Szewc, który uważa, że należy zastanowić się, co jest dla nas 
ważniejsze, czy  porządek na terenie gminy, czy nie lepiej pójść w kierunku budowy 
kanalizacji, czy budowy dróg. Zapytał jeszcze o firmę obsługującą konserwację oświetlenia. 
Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, który zapytał o przyszłość LGD,  czyli kiedy i na co będzie 
można składać nowe wnioski. W nawiązaniu do pytania Pana Kupisa Głos zabrała Pani 
Mirosława Pachocka, która poinformowała, że na etapie pisania strategii Pani Prezes Irena 
Bielawska przyjedzie do gminy, będą prowadzone konsultacje z mieszkańcami, czego 
oczekują  i na jakie zadania chcieliby przeznaczyć środki 



Ad. 17 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zarządził zamknięcie V sesji. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Mirosława Pachocka 

Przewodniczący Rady Gminy  

Stanisław Potyra 


